
ODGOVOR
Sarajevo, 01.10.2017.

Skupština KS
Predsjedavajuća Skupštine KS

Predmet: Poslaničke pitanje

Pitanje upućeno : STUDENTSKI PARLAMENT UNIVERZITETA U SARAJEVU

Poštovani,

S obzirom da se SPUS dijelom finansira i iz javnih sredstava, a da do sada nismo imali priliku 
vidjeti finansijske izvještaje, molimo vas da dostavite izvještaje od dana osnivanja pa 
zaključno sa prošlom godinom.

S poštovanje

Mario^kasovic 

Parlamentarna grupa „Odgovor'
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